
Zápis z jednání komise rady města 
pro sport a tělovýchovu 

č. 02/17 

Den konání 11. září 2017 

Místo konání MÚ Litomyšl 

Čas  Od 16.00 Do 18.30  

     

Přítomnost členů komise Vojtěch Stříteský přítomen 

PhDr. Milada Nádvorníková přítomna 

Věra Janečková přítomna 

Petr Fila, DiS. přítomen 

Mgr. Martin Klejch omluven 

František Jandáček přítomen 

 Filip Holub omluven 

 Mgr. Martin Šorf přítomen 

 Ing. Martin Tláskal přítomen 

   

   

Přítomnost pracovníka MěÚ   

Přítomnost dalších osob  Mgr. Josef Štefl přítomen 

Ing. Karel Kalousek přítomen 

Jaroslav Teplý přítomen 

 Ing. Jaromír Drábek přítomen 

 Ing. Pavel Chadima přítomen 

 Ing. Antonín Dokoupil přítomen 

   

Prezenční listina přítomných osob tvoří přílohu tohoto zápisu 

 

Program jednání: 

1. Úvodní slovo předsedy 

2. Letní stadion Černí hora Litomyšl  

3.  Dotační programy na rok 2018 

4.  Systém podpory trenérů 

5.  Workoutové hřiště v Litomyšli 

6.  Volejbalové kurty 

 

Průběh jednání a přijatá usnesení: 

1. Předseda komise přivítal přítomné členy komise, seznámil členy komise s hosty a nastínil program jednání 

Usnesení Nehlasovalo se 



                                                                 

 

2. Komise diskutovala o stavu Letního stadionu Černá hora. Předseda komise zrekapituloval, co se do současné doby událo, co 

se nyní děje, a jaké informace měla komise na jaře 2017 od pana J. Teplého o retopingu dráhy a o úpravách „Kozího plácku“. 
Komise na jaře 2017 doporučovala RaM vytvořit kvalitní projektovou dokumentaci. 
ZaM schválilo podání žádosti na retoping dráhy a melioraci hřiště. Dotace od MŠMT ale nebyla získána.  

Předseda komise jednal s představiteli atletického oddílu, kteří hovořili o tom, že meliorace hřiště není v souladu s jejich 
záměrem. 

V. Stříteský komentoval návrh Ing. Arch. Buriana a vyjádřil osobní názor, že mu nepřijde správné, aby byla zrušena brána do 
stadionu, kudy chodí také veřejnost, studenti a ubytovaní na koleji SPGŠ atp. 
V červnu 2017 na zasedání ZaM podání nové žádosti na MŠMT o retoping nebylo odhlasováno. 

Předseda komise zdůraznil potřebu koordinace záměrů a plánů mezi zájmovými skupinami, zejména v TJ Jiskra (fotbalisté, 
atleti) s MSL. 

1. Existuje projektová dokumentace na „vržiště“ 
2. V roce 2018 bude probíhat rekonstrukce haly TJ Jiskra Litomyšl 
3. Bylo vyhlášeno výběrové řízení na workoutové hřiště 

4. Je zadána územní studie areálu Černá hora 
• Ing. Dokoupil informoval přítomné o zadání dle podkladu atletického oddílu. Upozornil na problémy s terénní vlnou 

• Ing. Drábek informoval, že bude podána nová žádost na MŠMT, ale zatím není žádná výzva. Pravděpodobně na podzim 
2018 bude žádost předložena na ZaM.  
• Ing. Kubíček (oddíl atletiky) informoval o diskusích na úrovni atletického oddílu. Atletický oddíl nechce bránit rekonstrukci 

stadionu, ale byli by rádi za rozšíření plochy dráhy o 1 metr, aby závodníci nemuseli chodit po trávě.  
J. Teplý souhlasí s nápadem atletů, ale domnívá se, že je zde málo místa a střídačky by bylo nutné přemístit.  

Předseda TJ a FO F. Jandáček se vyslovil, že tento požadavek atletů slyší prvně. Za sebe i za TJ Jiskra Litomyšl podporuje 
rekonstrukci stadionu. 
• Předseda komise doporučuje vše diskutovat se správcem haly. Ing. Kubíček konstatoval, že pokud by byly problémy 

s rozšířením dráhy o 1 metr, se tohoto požadavku by se vzdali.  Z jejich strany je vůle po dohodě. Také připomněl, že při 
rekonstrukci stadionu přišel oddíl o sektory a požadavky atletů jsou stále odsouvány.  

• Ing. Dokoupil, pokud dostane pověření od RaM 11. 9., tak danou záležitost 12. 9.přednese na investiční komisi.  
V. Stříteský znovu připomněl nevhodnost prakticky letní stadion uzavřít a upozorňoval na kolize, které by zde mohly nastat. 
• Ing. Dokoupil hovořil o studii, která bude řešit především prostory před letním stadionem. Přislíbil, že e-mailovou formou 

bude členy komise a p. Kubíčka informovat o vývoji.  
 

Usnesení 1.Komise pro sport a tělovýchovu se seznámila s návrhem oddílu LA na rozšíření běžecké dráhy na letním stadionu Černá 
hora Litomyšl o 1 metr v prostoru pod krytou tribunou a doporučuje RaM nechat tuto možnost projektově prověřit ještě před 

začátkem případného retopingu 
2.Komise pro sport a tělovýchovu doporučuje sloučit žádost o dotaci na retoping atletické dráhy, melioraci hřiště a úpravu 
vržiště do jedné žádosti 

3.Komise pro sport a tělovýchovu žádá o průběžné informování o stavu projektové dokumentace investic v oblasti sportu a 
možnost být přizvána ke konzultacím 



                                                                 

 

 

3. 

Komise diskutovala o dotačních programech na podporu sportu v roce 2018 a shodla se, že systém je plně vyhovující a lze 

jej využít i v roce 2018. 

Usnesení  Komise doporučuje RaM schválit dotační programy na rok 2018 a zachovat celkový objem 3 025 000Kč, 1 400 000Kč – 

činnost, 1 100 000Kč – provoz, 100 000Kč – hřiště s umělou trávou, 100 000Kč – individuální dotace, 325 000Kč – dary 
trenérům 

Hlasování Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
4. 

Komise vzala na vědomí, že v měsíci listopadu budou vyplaceni sportovní trenéři a pracovníci s mládeží za 4. čtvrtletí 2016   
a první tři čtvrtletí 2017.  

Usnesení Komise doporučuje v pravidlech poskytování darů upravit, že trenér může být placen z více zdrojů 

Hlasování Pro: 8                       Proti: 0                            Zdržel se: 0 

5. Komise byla informována o záměru vybudovat workoutové hřiště v prostoru Letního stadionu Černá hora Litomyšl 

 M. Nádvorníková informovala o iniciativě studentů vybudovat v Litomyšli workoutové hřiště, o jednáních, která se uskutečnila 
a o vypsaném výběrovém řízení, kdy obálky se budou otevírat po 15. 9.  

Ing. Chadima informoval, že se nemusíme bát problémů s inženýrskými sítěmi.  
Ing. Dokoupil vysvětlil, že toto hřiště není v rozporu s budováním vržiště. 
V diskusi se komise shodla na tom, že před restaurací Na Výsluní není vhodné umísit tyto prvky a bylo by dobré se zamyslet, 

zda by se nenašlo k umístění této sestavy jiné, vhodnější místo, např. Wembley, Fügnerova čtvrť… 

Hlasování Nehlasovalo se 

 
6. 

Mgr. Štefl informoval přítomné, že na „zetešce“ probíhá rekonstrukce podlahy a zateplení. Pan ředitel Jiránek již nebude tuto 
tělocvičnu masově pronajímat. Umožní sportovat pouze dětem do 15 let. O této akci bude informovat RaM  

Usnesení Komise doporučuje jednat s panem ředitelem Ing. Jiránkem ohledně pronájmů tělocvičny. 

Hlasování Nehlasovalo se 

7. F. Jandáček informoval komisi o rozbitých dveřích v tělocvičně TJ Jiskra Litomyšl, o roztrhaných vlajkách ČR a Litomyšle na 

stojanech. Informoval též o odchodu paní Kmoškové do důchodu; po ní bude kanceláři úřadovat p. Teplý z MSL. 

Usnesení Nehlasovalo se 

8.  P. Janečková prezentovala na fotografiích stav volejbalových kurtů  

Usnesení Komise pro sport a tělovýchovu se seznámila s fotodokumentací oddílu volejbalu o stavu hřišť na odbíjenou v areálu Černá 
hora Litomyšl a žádá RaM o pověření kompetentního odboru jednáním s nájemcem o nutnosti provádět alespoň elementární 
údržbu pronajatého areálu 

Hlasování Nehlasovalo se 

  

  

  

V Litomyšli dne 11. září 2017 podpis předsedy komise 

 

 


